
高强度硬质合金喷嘴 北京

产品名称 高强度硬质合金喷嘴 北京

公司名称 北京北硬硬质合金有限公司

价格 .00/个

规格参数 产地:北京
牌号:YG
主要金属含量:90（%）

公司地址 北京市西城区广安门北滨河路11号

联系电话 010-83799511 13717944813

产品详情

产地 北京 牌号 YG
主要金属含量 90（%） 杂质含量 0.001（%）
粒度 1000（目）

硬质合金喷嘴主要应用于化工、食品、机械、冶金、建筑等行业制粉、除锈、清洗、雾化等。现有800多
种规格，是水泥和其他作业环境粉尘污染严重厂家除尘除污的首选环保产品，各种雾化片尺寸形状准确
，雾化粒度细，燃烧完全。用于燃油锅炉燃油的加热炉，工业炉及其他的特殊用途的加热炉等。亦可来
图加工。硬质合金喷嘴选用材料为yg6、yg8、yg11、ywn8。 these products are mainly used for powdering, rust
removal, cleaning, atomizing in the fields of chemistry, food, machinery, architecture etc. more than 800 sorts of
products are available. with accurate dimension、fine atomizing particles and completely burning-out,all kind of
atomizing plates can be used as optimized for oil burners,furnaces and other specially purposed heating-furnaces .they
are used as optimized environment protection products for de-dusting and detergent in the factory with that seriously
polluted. processing according to customer’s drawings is also welcome. yg6b、 yg8b、 yg11b and ywn8b are
optimized materials used for cemented carbide spray nozzle.
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